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Geacht college, 
 
Als Maastrichtse VVD zijn we recent op werkbezoek geweest bij het Geusseltbad. De medewerkers 
van het zwembad zetten zich dagelijks op fantastische wijze in zodat onze inwoners zowel recreatief 
of zorg gebaseerd kunnen zwemmen. Iets wat we als VVD zeer belangrijk vinden. Net zoals dat we 
staan voor voldoende capaciteit in onze sporthallen om te kunnen sporten vinden we dit ook voor de 
zwemfaciliteiten. Wij hebben signalen gekregen dat de capaciteit van ons zwembad mogelijk 
onvoldoende is in onze gemeente. Daarom stellen we u de volgende vragen alvorens we ons beraden 
om in de gemeenteraad met een motie te komen. 
 
Onze vragen aan uw college: 
 

1. Hoe staat het zwembad er na de renovatie technisch voor, is alles meegenomen of voorziet u 
in de toekomst nog grote ingrepen? 

2. Als u kijkt naar de zwembad gebruikers zoals zwemclubs, zwemlessen etc. heeft u dan 
voldoende capaciteit of is de vraag dermate hoog dat u een extra zwembad ook gevuld zou 
krijgen? 

 
We merken dat onder de inwoners toch vaak nostalgisch gesproken wordt over zwembaden uit 
het verleden en met name op recreatief gebied het aanbod klein en beperkt is geworden in onze 
gemeente maar ook daarbuiten. 
 
3. Heeft u cijfers over de vraag naar recreatief zwemmen in onze Gemeente/regio en kunt u 

ons deze tonen?  
4. Hoeveel dagen is het buiten recreatief zwemmen open en wat is de bezettingsgraad 

daarvan?  
5. Is het zwembad op sommige dagen dermate populair waardoor u mensen moet weigeren of 

de kaartverkoop moet staken en hoe vaak komt dit voor? 
6. Wat is het gemiddelde aantal mensen dat recreatief zou willen zwemmen, maar dat op 

piekmomenten wordt geweerd vanwege het bereiken van de maximale bezettingsgraad? 
7. Heeft het zwembad voldoende ruimte om het gebouw heen om uit te breiden? 
8. Is er bij de bouw rekening gehouden met uitbreidingsmogelijkheden? Zo ja, wat waren deze? 



 
 

9. Is er een scenario denkbaar waarbij een multifunctioneel bad ingericht kan worden wat 
opengezet kan worden zodat er in de zomer buiten recreatief gezwommen kan worden en 
buiten het seizoen zwemverenigingen etc. gebruik kunnen maken van het bad? 

10. Wat zou een onrendabele top zijn van dergelijk toe te voegen zwembad? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Guiseppe Noteborn 

VVD Maastricht 

 


